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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Onsdag den 10. april 2024 
KL. 18.00 – 20.30  

HUSK: Distriktskontoret 

 

Mødeleder: 
Anders Nielsen 

Sekretær:  
Anders Nielsen 

Fraværende: (afbud)  
 

Forældrerepræsentanter: Michelle Lautrup, Tobias Scavenius, Mette Wøldike, Michael Fuks, Luisa Løv 
og Lone Bruun. 
Medarbejderrepræsentanter: Anders Nielsen, Rene Knudsen, Christian Ellekrog, Cristina Daniela Sacara-
Gulløv, Johnny Dahl Nielsen 
Gæster: Magnus Te Pas deltager under punkt 2. 

 
Der er KAGE til mødet! 
 
 

Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

1 Referat fra forrige 

møde. 

Bilag  

2 Besøg af fagchef for 

Børn og Læring, Mag-

nus Te Pas. 

 Forældregruppen ønsker drøftelse af plads og 

ressourcer på afdeling A til dette møde. 

 

Magnus Te Pas tog udgangspunkt i skrivelsen og 

kommenterede ind i denne. Pladsforhold for 

hele FOS blev drøftet.  

Afdeling A får de den gamle tandlægeklinik, som 

kan bruges fremadrettet. I de næste to år vil elev-

tallet være faldende på A.  

Der blev stillet spørgsmål til Magnus om elevtal-

let og den stigning, der har været, og om politik-

kerne har været vidende om dette.  

Det har de. Politikkerne har også været med til at 

beslutte, at der kom flere lokaler til sidste sko-

leår. Der er til formålet nedsat et § 17 stk. 4 ud-

valg, som kigger på pladsproblematikken både 

på FOS og almenområdet. 
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Nr. Dagsorden 
Bilag/ 
indstillinger 

Referat  

Aldersspredning på afdelingen kan frustrere, 

fordi elever fra 6 klasse går sammen med af-

gangselever.  

Bestyrelsen kan lave principper for de forskellige 

afdelinger som skolen skal efterleve, men det er 

de lokale pladsforhold, som kan være styrende. 

Der blev drøftet PPR og psykologbetjening på 

FOS. 

Der er lavet en ny visitationsprocedure.  

I den nye procedurer er der samlet 4 visitationer 

om året. Forældrebestyrelsen må gerne komme 

med kommentarer og ideer ind i dette til forvalt-

ningen.  

 

Magnus deltager senere i et møde på afdeling A 

med ledelsen og forældregruppen. Magnus kom-

mer med et udspil til en dato. 

 

Efter mødet med Magnus besluttede bestyrelsen, 

at de deltager i møde på A for at lave den bedste 

skole for eleverne. 

 

Anders orienterede om visitationsprocedureren. 

 

3 Ledelsessituationen på 

FOS 

 Status. Der har været første runde i ansættelses-

samtaler på stillingerne til afdeling C og D.  

Torsdag er der første samtalerunde til den admi-

nistrative stilling. 

4 Budget – besparelses-

forslag 2024 

 Status og generel drøftelse af, hvad det betyder 

for FOS som en specialskole? 

Det kommer på et kommende dialogmøde. 

5 Evt.  Anders orienter om et møde med Magnus, som 

kommer til at foregå i næste uge. Det omhandler 

den nedsatte skoletid.  

Bestyrelsen støtter op om at ledelsen argumen-

terer for nedsat skoletid i forhold til de mulighe-

der, det giver for FOS´elevgruppe. 

6  Evt.  Lejrskole skal på som punkt næste skoleår. 

7    
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8    

9    

10    
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